
 
Zapisnik 

 sa 32. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 21. ožujka 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/2, URBROJ: 2137-15-24-1 od 13. ožujka 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 19:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Milan Kolar, 
3. Martina Jendrijev Tomašek, 
4. Božidar Jendrijev. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 32. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 32. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 5 (pet) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Darko Marić, g. Milan Kolar, gđa. 
Martina Jendrijev Tomašek i g. Božidar Jendrijev koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji 
kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 19. veljače 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 31. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 19. 

veljače 2024.  godine verificiran jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 32. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 32. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 32. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 
(pet) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 



Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana  
uređenja Općine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Orezivanje i rušenje drveća na zelenim javnim površinama, evidencijski 
broj nabave: 12/24, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode (vanjska rasvjeta na školskom igralištu), 
evidencijski broj nabave: 13/24, 
4. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine, 
5. Razmatranje i usvajanje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. godinu, 
6. Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, 
7. Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac  za 2023. godinu, 
8. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 

 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izradi izmjene i dopune  

Prostornog plana  uređenja Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o izradi izmjene i 
dopune Prostornog plana  uređenja Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK za izvještavanje po ovoj točki zadužio pročelnicu Jedinstvenog 
upravnog odjela. 

HELENA SMRČEK, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac: 
Temeljem ove Odluke Općina Ferdinandovac pristupa III. izmjenama i dopunama Prostornog plana 
uređenja Općine Ferdinandovac sukladno člancima 86.-112. Zakona o prostornom uređenju. 
Temeljem izmjena Zakona o prostornom uređenju postupak izrade i donošenja prostornog plana 
kroz sve faze izrade i donošenja prostornog plana određenih ovim Zakonom vodi se u 
elektroničkom sustavu »ePlanovi«. Nositelj izrade je Jedinstveni upravni odjel Općine 
Ferdinandovac. U svrhu potpisivanja akata u sustavu ePlanovi pribavljeni su digitalni certifikati za 
elektronički potpis. Stručni izrađivač izmjena i dopuna PPUO Ferdinandovac je Zavod za prostorno 
uređenje Koprivničko-križevačke županije. Izmjenama PPUO Ferdinandovac pristupa se zbog 
korekcije granica građevinskih područja sukladno stanju na terenu, usklađenja sa Zakonom o 
prostornom uređenju, zahtjeva javnopravnih tijela, a prije svega radi promjena uvjeta smještaja 
građevina društvenih djelatnosti. Potonje iz razloga povećanja koeficijenta izgrađenosti 
građevinske čestice koji trenutno iznosi 0,30, kako bi se mogla izvršiti rekonstrukcija i dogradnja 
objekta Osnovne škole Ferdinandovac te se stoga predlaže donošenje odluke. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o izradi 
izmjene i dopune Prostornog plana  uređenja Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 
 



   
 

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Odluku o izradi izmjene i dopune Prostornog plana  uređenja Općine Ferdinandovac. 
Odluka o izradi izmjene i dopune Prostornog plana  uređenja Općine Ferdinandovac, 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Orezivanje i rušenje drveća na zelenim javnim površinama,  
evidencijski broj nabave: 12/24 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Orezivanje i rušenje drveća na zelenim 
javnim površinama, evidencijski broj nabave: 12/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je orezivanje i rušenje drveća planirano na javnim 
površinama uz zgradu Općine Ferdinandovac, objekt vrtića i ostale javne površine,  kako bi se 
izbjegle eventualne štete i opasnost u slučaju nepovoljnih vremenskih prilika. Za izvještavanje o 
provedenom postupku nabave načelnik je zadužio Ivanu Međurečan, stručni suradnik za opće 
poslove i javnu nabavu. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Općina 
Ferdinandovac provela postupak Jednostavne nabave: Orezivanje i rušenje drveća na zelenim 
javnim površinama, evidencijski broj nabave: 12/24. Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na e-
mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta: 1. SMIK&SKRIN d.o.o., Koprivnica, 2. OPG 
HRVOIĆ, vl. Saša Hrvoić, Ferdinandovac, 3. ELEKTRO ŠOK d.o.o., Podravske Sesvete. Procijenjena 
vrijednost nabave iznosila je 10.500,00 eura bez PDV-a. U roku za dostavu ponuda dostavljena je 
ponuda ponuditelja OPG HRVOIĆ, na iznos  9.355,00 eura (bez PDV-a) odnosno 12.350,00 eura (sa 
PDV-om) i ponuda ponuditelja ELEKTRO ŠOK d.o.o., Podravske Sesvete, na iznos ponude od 
10.400,00 eura (bez PDV-a) odnosno 13.000,00 eura (sa PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, 
Stručno povjerenstvo utvrdilo je da su ponude ponuditelja OPG HRVOIĆ i ponuda ponuditelja 
ELEKTRO ŠOK d.o.o. valjane i prihvatljive jer sadrže sve propisane dijelove i ispunjavaju sve uvjete 
propisane Pozivom za dostavu ponuda te ne postoje osnove za isključenje ponuditelja. Kako je 
ponuda ponuditelja OPG HRVOIĆ, najpovoljnija temeljem kriterija najniže cijene, a ujedno je 
valjana i prihvatljiva, predlaže se odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Orezivanje i rušenje drveća na zelenim 
javnim površinama, evidencijski broj nabave: 12/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Orezivanje i 
rušenje drveća na zelenim javnim površinama, evidencijski broj nabave: 12/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Orezivanje i 
rušenje drveća na zelenim javnim površinama, evidencijski broj nabave: 12/24, nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 3. Dnevnog reda. 
 



 
 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode (vanjska rasvjeta na školskom igralištu), 
evidencijski broj nabave: 13/24 

 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode (vanjska 
rasvjeta na školskom igralištu), evidencijski broj nabave: 13/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da je priprema za postavljanje reflektora odrađena u sklopu 
projekta Uređenje parka na Trgu slobode – II. faza, a ove godine Općina bi vlastitim sredstvima 
financirala postavljanje reflektora. Za izvještavanje o provedenom postupku nabave načelnik je 
zadužio pročelnicu Jedinstvenog upravnog odjela. 

HELENA SMRČEK, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Ferdinandovac: Općina 
Ferdinandovac provela je postupak Jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode (vanjska 
rasvjeta na školskom igralištu), evidencijski broj nabave: 13/24, slanjem Poziva na dostavu ponuda 
na adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja. Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni 
su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta: 1. Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", 
Pitomača, 2. ELEKTRO ŠOK d.o.o., Podravske Sesvete i 3.  ELEKTROMEHANIKA DOLENEC, obrt za 
elektroinstalaterske radove i usluge, Koprivnički Ivanec. Procijenjena vrijednost nabave iznosi 
10.950,00 eura (bez PDV-a). U roku za dostavu ponuda, pristigla je ponuda ponuditelja ELEKTRO 
ŠOK d.o.o. s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 10.910,00 eura (bez PDV-a) odnosno 13.637,50 
eura (sa PDV-om) i ponuda ponuditelja Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, na iznos 
ponude od 15.792,00 eura bez PDV-a odnosno 19.740,00 eura sa PDV-om. Ponuda ponuditelja 
Elektro - instalacije " ŠTEFANIĆ", Pitomača, odbijena je kao neprihvatljiva jer ponuđena  cijena 
ponude prelazi planirana sredstva Naručitelja za nabavu. Ponuda ponuditelja ELEKTRO ŠOK d.o.o. s 
ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 10.910,00 eura (bez PDV-a) odnosno 13.637,50 eura (sa 
PDV-om), valjana  i prihvatljiva jer sadrži sve propisane dijelove i ispunjava sve uvjete propisane 
Pozivom za dostavu ponuda te ne postoje osnove za isključenje ponuditelja. Stoga se predlaže 
odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
HRVOJE FUČEK, član: Predložio uređenje bankina na novom betonskom igralištu, 

postavljanjem geotekstila, kako bi se spriječilo pucanje površine igrališta. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Uređenje parka na Trgu slobode (vanjska rasvjeta na školskom igralištu), 
evidencijski broj nabave: 13/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje parka 
na Trgu slobode (vanjska rasvjeta na školskom igralištu), evidencijski broj nabave: 13/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje parka 
na Trgu slobode (vanjska rasvjeta na školskom igralištu), evidencijski broj nabave: 13/24, nalazi 
se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 
 
 
 
 



Točka 4. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 

razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine 
 
PREDSJEDNIK: primili smo Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 

razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem prikazane su aktivnosti kako općinskog načelnika tako 

i Općinskog vijeća i JUO Općine Ferdinandovac u razdoblju od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. 
godine, obzirom da sva tijela Općine zajednički djeluju u obavljaju poslova Općine. Rad Općine 
funkcionirao je prema planu i bez većih poteškoća. Poduzimane su sve aktivnosti nužne za zakonit 
rad Općine, pravodobno izvršenje svih obveza  te aktivnosti prijave i realizacije projekata. 
Nastavljena je dobra suradnja s Dječjim vrtićem Košutica, Osnovnom školom Ferdinandovac i 
udrugama s područja Općine. Zajedničkom i učinkovitom suradnjom Općinskog vijeća i općinskog 
načelnika završen je dio projekata kojima se unaprijedio komunalni i društveni standard 
sufinancirani iz nacionalnih izvora dok su nedovršeni projekti nastavljeni u 2024. godini. 
Nastavljeni su EU projekti koji su započeli u prethodnim izvještajnim razdobljima. Poticao se razvoj 
turizma i poljoprivrede. Sufinanciran je rad dječjeg vrtića i aktivnosti osnovne škole. Uložena su 
sredstva i trud radi osiguranja dostupnosti i kontinuiteta primarne zdravstvene zaštite na području 
Općine. Nastavilo se s provođenjem dosadašnjih demografskih i socijalnih mjera, a uvedene su i 
nove s ciljem demografskog oporavka i ostvarivanja javnih potreba u socijalnoj skrbi. U narednom 
izvještajnom razdoblju očekuje se nastavak uspješnog djelovanja svih općinskih tijela radi daljnjeg 
doprinosa poboljšanju uvjeta života na području Općine. Predlaže se Općinskom vijeću Općine 
Ferdinandovac usvajanje ovog Izvješća. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
HRVOJE FUČEK, član: Kakva je situacija s otvaranjem četvrte odgojno-obrazovne skupine u 

vrtiću ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Trenutno je odrađeno 99% radova, priprema se dokumentacija za 

tehnički pregled građevine. Po završetku radova ishodit će se uporabna dozvola koja je uvjet za 
dobivanje suglasnosti nadležnog županijskog odjela za otvaranje nove grupe. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na usvajanje Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje 
od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2023. godine, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. godinu 
 

PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo Izvješće o provedbi Plana 
gospodarenja otpadom Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. 
godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem prikazana je provedba Plana gospodarenja otpadom 
Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine u 2023. godini. Iz izvješća je vidljivo 
da je sakupljanje otpada na području Općine Ferdinandovac bilo učinkovito. Otpad je sakupljao 



davatelj javne usluge Drava Kom d.o.o. i odvozio ga na odlagalište Piškornica. Sustav prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada odvijao se putem spremnika i dodatnih doplatnih vreća na kućnom 
pragu korisnika. Reciklažni otpad prikupljao se djelomično na kućnom pragu (plastika, papir), 
zelenim otocima te mobilnom reciklažnom dvorištu koje je prošle godine započelo s radom. Prošle 
godine proveden je monitoring saniranog i zatvorenog odlagališta otpada „Orl“, koji će se i nadalje 
provoditi dva puta godišnje. Količina prikupljenog miješanog otpada na području Općine 
Ferdinandovac nešto je veća u odnosu na 2022. godinu, ali je daleko ispod prosjeka RH. Stopa 
odvajanja otpada prikazana u izvješću realno je i veća jer većina korisnika usluga samostalno 
kompostira biootpad, ali to za sada ne ulazi u računanje postotka odvajanja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o provedbi Plana 
gospodarenja otpadom Općine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. 
godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. godinu. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 
Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2023. godinu, nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera  

na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini 
 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo Izvješća o primjeni agrotehničkih 

mjera na području Općine Ferdinandovac u 2023. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Izvješće je izradio poljoprivredni redar te je u njemu prikazan nadzor 

izvršenja agrotehničkih mjera propisanih općinskom Odlukom. Poljoprivredni radar izvršio je u 
2023. godini ukupno 45 nadzora slijedom kojih su u slučajevima nepridržavanja agrotehničkih 
mjera slana upozorenja i opomene po kojima su vlasnici poljoprivrednih čestica postupali te nije 
bilo većih problema u provođenju mjera. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
HRVOJE FUČEK, član: Da li je poduzimano nešto vezano uz neodržavano poljoprivredno 

zemljište Fortenove ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Provjerit ćemo sa poljoprivrednim redarom. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 

reda i dajem na usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2023. godini, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 7. Dnevnog reda. 
 
 
 



 
 
 
 
 

Točka 7. 
Razmatranje i usvajanje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Košutica Ferdinandovac  za 2023. godinu 
 
PREDSJEDNIK: U materijalima za sjednicu primili smo Godišnji izvještaj o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac  za 2023. godinu. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  Prihodi poslovanja Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac u periodu 
od 1. siječnja do 31. prosinca ostvareni su u iznosu 174.133,60 eura. Rashodi poslovanja u periodu  
1. siječnja do 31. prosinca ostvareni su u iznosu 182.349,45 eura. Preneseni višak iz prethodne 
godine iznosi 7.450,76 eura. Ostvaren je manjak prihoda i primitaka za pokriće u slijedećem 
razdoblju u iznosu 4.018,96 eura. Od ukupno ostvarenih prihoda najzastupljeniji su prihodi iz 
proračuna Općine Ferdinandovac u iznosu 152.684,30 eura koji su utrošeni za financiranje rashoda 
poslovanja i nabave nefinancijske imovine. Prihodi po posebnim propisima ostvareni su u iznosu 
21.266,75 eura i odnose se na uplate roditelja za smještaj djece i provođenje kraćih programa 
ranog učenja engleskog jezika i etno tradicijskog programa. Od strane državnog proračuna je 
sufinancirano 172,80 eura za provođenje programa male škole. Od ukupno ostvarenih rashoda 
najzastupljeniji su rashodi za zaposlene u iznosu 140.157,66 eura te materijalni rashodi u iznosu 
41.405,51 eura koji se odnose na naknade troškova zaposlenima, rashode za materijal, energiju, 
usluge te ostali financijski rashodi. Rashodi za nabavu dugotrajne imovine su ostvareni u iznosu 
3.253,87 eura i odnose se na nabavu uredskog namještaja i ostale opreme. Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac  u 2023. godini nije se zaduživao niti davao zajmove. 

             
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac za 2023. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 5 (pet) glasova „ZA“ 
donijelo:  

Zaključak o usvajanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac  za 2023. godinu. 

Zaključak o usvajanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica Ferdinandovac  za 2023. godinu, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
HRVOJE FUČEK, član: Da li bi se moglo nabaviti klupe kod dječjeg igrališta ? 

 OPĆINSKI NAČELNIK: Danas su naručene dvije klupe. 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Da li se zna kad dolazi novi doktor ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Dom zdravlja je raspisao natječaj za zapošljavanje. Trenutno nemamo 
informaciju da li ima zainteresiranih. 
 



 
 
 

LJUBICA PENEZIĆ, članica: Da li se zna kakva je situacija sa zubarom? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Sa zubarom ne bi trebalo biti problema, ima više upita. Općina će 

morati malo urediti prostor zubne ambulante za što je trenutno u izradi projektantski troškovnik. 
IVAN TURBELIJA, član: Kad kreće šodrenje nerazvrstanih cesta ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Nakon Uskrsa. 
HRVOJE FUČEK, član: smatra da je potrebno utvrđivanje bankina na Trgu slobode zbog 

povećanja prometa kamiona tom relacijom. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 20:03 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


